
Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 6/2004  w dniu 19 kwietnia 2004 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:30 zakończono o godz. 19:30 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

 2. 
  

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 3. 
  

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          obecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1.                   - 

2.                   - 

3.                 - 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Sobolewski Artur-I zastępca Komendanta KPP w Wągrowcu 
 

2. Piastowski Zygmunt-Komendant KPP w Wągrowcu 
 

3. M. Piechocki - Wicestarosta 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Wyposażenie techniczne Policji w odniesieniu do bezpieczeństwa mieszkańców 

Powiatu Wągrowieckiego. 
 

1.4. Zapytania 
 

1.5. Dyskusja 
 

1.6. Wnioski 
 

1.7. Zakończenie 
 

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag 
ad. pkt. 1.3  tematykę niniejszego punktu przedstawili: 
Pan Zygmunt Piastowski - Komndant Powiatowej Policji 
Pan Artur Sobolewski -z-ca Komendanta Powiatowego Policji. 
 
 

 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Bez uwag. 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 
 
 
       Stan liczbowy Komendy Powiatowej w bieżącym roku zmniejszy się o 5 policjantów, 
odchodzą  na emeryturę. Komendant liczy na to, że stan liczebny zostanie kadrowo 
uzupełniony. Patrole są w soboty i niedziele zwiększone. Częste patrole na ulicy kolejowej 
wpłynęły na poprawę ruchu drogowego według oceny pana Cieślińskiego. W miesiącu 
kwietniu Komenda Powiatowa będzie musiała udzielić wsparcia Warszawie i Poznaniowi. 
W tym czasie w mieście będą prowadzone wspólne patrole ze służbą miejską. 
Wyposażenie Policji w sprzęt w roku 2003 nie wiele się zmienił za wyjątkiem 3 nowych 
samochodów. W to miejsce będą 3 wycofane ze względu na wiek i zły stan techniczny. 
Komenda Powiatowa posiada 1 samochód  z fotoradarem, który jest bardzo przydatny i 
spełnia swój cel. Potrzeba dla Komendy minimum 10 radiotelefonów. Obecnie na stanie 
Komendy jest 12. 
Dyskutowano również na temat awanturniczego zajścia podczas  meczu piłkarskiego w 
Wapnie. Odpowiedź Komendanta-że w przyszłości należy przed meczem zgłosić o mogącym 
wystąpić incydencie. Wtedy Policja przygotuje się odpowiednio do zabezpieczenia meczu. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1  Zapytania 
 

 Z zapytaniami do Komendanta i zastępcy Komendanta Komendy Powiatowej Policji 
Zwrócili się: p. Ryszard  Cieśliński, Lech Pluciński, Edmund Knapski, Grzegorz 
Pietrzycki, Wojciech Ćwik ,Tadeusz Synoracki i Krzysztof Migasiewicz 

 
5.2 Opinie 
 

 Komisja po wysłuchaniu informacji Komendantów Policji i udzielonych odpowiedzi 
na pytania członków Komisji ocenia pracę w/w jednostki pozytywnie. 

  
 
5.3 Stanowiska 
 

Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji w wyniku przedstawionych informacji 
I dyskusji widzi potrzebę udzielenia pomocy dla Komendy Powiatowej w środkach 
łączności dla Policjantów.  

 
 
5.4   Wnioski 
 

Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji na odbytym posiedzeniu nie podjęła żadnego 
wniosku.  

 
   
 
 
 

Protokował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
                Edmund Knapski                                                      Ryszard Cieśliński 
 
 
 
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Komisji. 

 


